
Protokół Nr L/10
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 
odbytej w dniu 24 maja 2010 roku

Otwarcia L sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 1200 w Karlińskim 

Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał zebranych 

radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co 

stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek  obrad  dzisiejszej  sesji  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  do  niego 

propozycje zmian? 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad  udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Świętej  w  Mierzynie  celem  wykonania  dokumentacji  projektowo  – 

kosztorysowej  i  pełnienia  nadzoru  autorskiego  inwestycji  pt.  ,,Wykonanie 

projektu  budowlanego  i  wykonawczego  remontu  budynku  kościoła 

w Mierzynie”. Inwestycja realizowana w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. 

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino  dodała, że kwota 20.000zł 

jest już zabezpieczona w budżecie Gminy na 2010 rok. 

Radni jednomyślnie podjęli  decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz 



z przyjętą zmianą. 

Porządek  obrad  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

1. stwierdzenie 
prawomocności obrad,

2. przyjęcie porządku obrad, 
3. przyjęcie protokołu z XLIX 

sesji Rady Miejskiej.
2. Sprawozdanie  Burmistrza 

Karlina  o  pracy  w  okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  o  pracy  Rady 
Powiatu Białogardzkiego – radni 
z terenu Gminy Karlino.

4. Informacje  na  temat 
przygotowania do sezonu letniego 
oraz  działalności  kulturalnej  i 
sportowej  na  terenie  Miasta  i 
Gminy Karlino.

5. Informacje  dotyczące 
działalności  i  funkcjonowania 
stowarzyszeń                   i klubów 
sportowych  na  terenie  Miasta  i 
Gminy Karlino.

6. Sport  w  szkołach  na  terenie 
Miasta i Gminy Karlino.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian budżetu Gminy 

Karlino na 2010 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji 

kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie,
1. zmiany uchwały w sprawie 

ustanowienia zasad i trybu 
nadawania tytułu 
„Zasłużony dla Gminy 
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Karlino”,
2. przyjęcia zmian w Statucie 

Związku Miast i Gmin 
Dorzecza Parsęty,

3. udzielenia dotacji na 
ochronę zabytku. 

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski i informacje.
10.Odpowiedzi  Burmistrza  na 

zapytania i wnioski.
11.Zakończenie  L  sesji  Rady 

Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół 

z  XLIX sesji  Rady Miejskiej  w Karlinie  był  wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i  zwrócił  się  do  radnych  z  pytaniem,  czy  są  do  jego  treści  uwagi  lub 

potrzebne  dodatkowe  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół  Nr  XLIX/10  z  XLIX  sesji  Rady  Miejskiej  odbytej  w  dniu 

30 kwietnia 2010 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 2 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina  przedstawił sprawozdanie o pracy 

Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 30 kwietnia do dnia 21 maja 2010 

roku  (informacja  załączona  do  protokołu).  Poinformował  obecnych,  że  na 



dzisiejszej sesji miał być obecny nowy  Komendant Powiatowy Policji Pan Piotr 

Krakowski,  jednak  obowiązki  służbowe uniemożliwiły  mu  obecność  w dniu 

dzisiejszym. Odbyło się już pierwsze wspólne spotkanie na temat działalności 

Karlińskiego  Komisariatu  Policji,  Komendant  obejrzał  pomieszczenia 

w  budynku  przy  ulicy  Szymanowskiego  17  w  Karlinie  przeznaczone  do 

zagospodarowania  dla  Policji,  a  w  niedługim  czasie  odbędzie  się  spotkanie 

Komendanta Powiatowego Policji z Komendantem Wojewódzkim i może uda 

się  sprawy przyspieszyć  i  rozpocząć remont.  Następnie  przedstawił  obecnym 

nowego Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie Pana Andrzeja Kościańskiego. 

Poinformował obecnych, że odbył istotne spotkanie w Ministerstwie Sportu na 

temat  środków  finansowych  na  budowę  hali  widowiskowo  –  sportowej 

w Karlinie. Chodzi o środki nie tylko z puli Totalizatora Sportowego które są 

w  dyspozycji  Marszałka,  ale  dzięki  poparciu  tej  inwestycji  dwóch  Polskich 

Związków Sportowych Bokserskiego i Zapasów, zwrócono się o przeznaczenie 

dodatkowych  środków  z  puli  ministerialnej.  Gmina  nie  ma  możliwości 

wystąpienia  bezpośredniego,  ale  wystąpić  może  Marszałek  Województwa 

o  dodatkowe środki  do  Ministerstwa  Sportu  z  przeznaczeniem na  konkretna 

inwestycję.  Dodał,  że  jest  już  po  rozmowie  z  Marszałkiem,  zostanie 

wystosowane odpowiednie pismo i należy mieć nadzieję, że takie środki w 2011 

i  2012  zostaną  przeznaczone.  Możliwości  są  takie,  że  może  być  33% 

dofinansowania z puli Totalizatora Sportowego, w niedługim czasie powinien 

zostać ogłoszony konkurs Regionalnego Programu Operacyjnego i tu też będzie 

możliwość  złożenia  wniosku  i  otrzymania  dofinansowania.  Bardzo  ważną 

informacją  dla  mieszkańców, a  szczególnie  dla dzieci  z  Mierzyna  jest  to,  że 

udało  się  Stowarzyszeniu  Wioski  Dziecięce  SOS  w  Polsce  zorganizować 

prowadzenie  zajęć  w  świetlicy  wiejskiej,  takich  jakie  są  już  prowadzone 

w Lubiechowie. Podkreślił, że był i nadal jest problem z pozyskaniem chętnych 

do pracy w takiej świetlicy, planowano otwarcie trzech takich świetlic na terenie 

wiejskim, miały to być świetlice w Lubiechowie, Mierzynie i Karścinie, dwie 

już funkcjonują, a jeśli tylko uda się skompletować kadrę uruchomiona zostanie 
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również  świetlica  w Karścinie  w Szkole  Podstawowej.  W takich  świetlicach 

dzieci mogą odrobić lekcje, są różne koła zainteresowań, co jest bardzo ważne, 

ale ważne jest również to, że jest współpraca z całymi rodzinami, ale na tyle, na 

ile  rodziny  są  zainteresowane.  Zatrudniony  jest  psycholog  i  pedagog,  są  też 

pracownicy socjalni,  a  podstawowym zadaniem tych świetlic jest  umacnianie 

rodzin.  Zwrócił  uwagę  na  to,  że  teraz  można  zobaczyć  jak  ważne  jest 

zabezpieczenie  przeciwpowodziowe  i  jaka  ogromna  tragedia  dotyka 

społeczeństwo na południu i w centralnej Polsce, dlatego ważną informacją jest 

to,  że   w  czerwcu  rozpoczyna  się  realizacja  inwestycji  pn.  ,,Zabezpieczenie 

przeciwpowodziowe rzeki  Parsęty”.  Będzie  realizowanych sześć zadań.  Będą 

prace w samym Kołobrzegu na ujściu Parsęty, modernizowany próg na Parsęcie 

przy osiedlu 4 Marca w Karlinie, w Białogardzie, modernizowane i wzmacniane 

wały  w  Rościnie  i  najważniejsze  zadanie,  suchy  zbiornik  w  miejscowości 

Osówko.  Powstanie  tam tama ziemna  z  przepływem,  przez  którą  przepłynie 

tylko  tyle  wody,  ile  się  zmieści  w  korycie  rzeki  poniżej,  a  cała  reszta 

gromadzona będzie powyżej  tamy. Obowiązkiem państwa jest zabezpieczanie 

przed wodą ,,stuletnią”, czyli taką która teoretycznie zdarza się raz na sto lat i ta 

inwestycja  ma przed ta wodą zabezpieczyć,  jednak nie zabezpieczy ona jeśli 

przyjdzie  woda większa,  tzw.  ,,tysiącletnia”.  Powiedział,  że  został  ogłoszony 

konkurs  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  Poddziałanie  5.2.2 

-Zachowanie dziedzictwa kulturowego i tu można realizować prowadzenie prac 

konserwatorskich,  restauratorskich,  robót  budowlanych  przy  zabytkach 

nieruchomych, na przykład obiekty historyczne, układy urbanistyczne,  w tym 

również są kościoły. Przypomniał, że wcześniej robione były dokumentacje na 

kościół  w Karścinie,  Lubiechowie i  Karlinie,  teraz jest  kościół  w Mierzynie, 

czyli cztery kościoły, które posiadają dokumentacje techniczne. Pula dostępnych 

środków,  to  8.000.000zł  na  Województwo,  nie  jest  to  dużo,  ale  należy 

spróbować  je  pozyskać.  Kosztorys  z  dokumentacji  to  w  Lubiechowie 

2.600.000zł, Karścino 1.900.000zł, Mierzyn 1.500.000zł i Karlino 1.269.000zł. 

Kościoły wiejskie mogą skorzystać ze środków Programu Rozwoju Obszarów 



Wiejskich,  ale  Karlino  nie.  Wszystko  wskazuje  na  to,  że  do  RPO  zostanie 

zgłoszony  kościół  w  Karlinie,  który  w  roku  bieżącym  obchodzi  500-lecie. 

Poinformował obecnych, że w dniu dzisiejszym na posiedzeniu Powiatowej Izby 

Rolniczej  przedstawiał  plan  zagospodarowania  przestrzennego  Karlinka,  jest 

tam ponad 200ha  ziemi  należącej  do  Agencji  Nieruchomości  Rolnej,  jest  to 

sporo  ziemi  dobrej  III  i  IV  klasy,  nie  może  zostać  tam  ustanowiony  plan 

zagospodarowania przestrzennego pod tereny inwestycyjne, ponieważ grunty te 

powinny zostać wyłączone przez Ministra z użytkowania rolniczego. Nie stało 

się tak wcześniej, ponieważ była negatywna opinia Izby Rolniczej i podkreślił, 

że liczy, iż po dniu dzisiejszym opinia ta ulegnie zmianie. Podkreślił, że brak 

jest  terenów pod inwestycje,  a największy obszar w Gminie Karlino to 16ha 

powierzchni, w całej Polsce brak jest terenów pod inwestycje duże lub bardzo 

duże, takich o powierzchni 100 – 200ha.                  

Pan  Andrzej  Kościański  Komendant  Straży  Miejskiej  w  Karlinie 

powiedział,  że  Rada  Miejska  w  Karlinie  będzie  trzecią  z  którą  będzie 

współpracował, ma 54 lata, jest absolwentem Akademii Rolniczej w Szczecinie, 

oficerem  Policji  w  stanie  spoczynku  w  stopniu  komisarza,  mieszka 

w Białogardzie,  stan wolny, córka Małgorzata,  w 2004 roku zakończył  pracę 

w Komendzie  Powiatowej  Policji  w Białogardzie  i  przez  13  miesięcy  pełnił 

funkcję  Komendanta  Straży  Miejskiej  w Białogardzie,  następnie  przez 4 lata 

Komendanta Straży Gminnej w Manowie. Kiedy został ogłoszony konkurs na 

stanowisko Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie złożył swoją ofertę i został 

wybrany. Podkreślił, że praca jest jego pasją, myśli, iż zostanie tu bardzo dużo 

zrobione, ale aby to było na wysokim poziomie trzeba wszystko odpowiednio 

przygotować. Potrzebne są środki na zakup odpowiedniego sprzętu, zatrudnienie 

nowych  pracowników,  a  praca  zostanie  w  niedługim  czasie  odpowiednio 

ustawiona. Pewne czynności muszą być wykonywane przez mundurowych, ale 

typowe prace biurowe wykonywać będą pracownicy cywilni.        
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Ad. 3

Pan  Marek  Anusz  Radny  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  powiedział,  że 

w związku z tym, że terminy sesji w Powiecie oraz Karlinie nałożyły się i przez 

jakiś  czas  nie  były  przekazywane  informacje  na  temat  pracy  Rady  Powiatu. 

Powiedział,  że  łączna  wartość  inwestycji  jakie  są  w  trakcie  realizacji 

zaplanowanych  przez  Powiat  Białogardzki  na  2010 rok  wynosi  10.018.085zł 

i  jest  to  realizacja  projektu  pn.  ,,Termomodernizacja  obiektów  użyteczności 

publicznej  na  terenie  powiatu  Białogardzkiego,  Drawskiego,  Kołobrzeskiego, 

Koszalińskiego,  Szczecineckiego  i  Świdwińskiego”  przy  udziale  środków 

finansowych  z  Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej.  Punkt pierwszy - Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, 

Zespół Szkół Ponagimnazjalnych w Tychowie, Zespół Szkół im. Jana Pawła II 

w Białogardzie,  Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie,  Powiatowy Urząd 

Pracy w Białogardzie. Punkt drugi inwestycje drogowe - przejazd pod mostem 

kolejowym  w  Białogardzie  o  wartości,  przebudowa  ulicy  Piłsudskiego 

i Zwycięstwa w Białogardzie, przebudowa ulicy 1 Maja w Białogardzie, remont 

chodnika  na  ulicy  Kisielice  Duże  w  Białogardzie,  remont  drogi  Sadkowo  - 

Doble,  bieżące  naprawy  dróg  i  ulic  na  terenie  Powiatu  918.000zł.  Boisko 

wielofunkcyjne  w  Podborsku  w  ramach  Programu  Orlik  1.000.000zł. 

Modernizacja  i  dostosowanie  do  potrzeb  osób  niepełnosprawnych  szkoły 

im.  Jana  Pawła  II  w  Białogardzie  –  dofinansowanie  PFRON  o  wartości 

1.600.000zł. W inwestycjach planowanych na 2010 rok to ,,Termomodernizacja 

obiektów  użyteczności  publicznej”  w  ramach  systemu  Zielone  inwestycje, 

internat w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie, budynki na ulicy 

Szpitalnej Szpitala Powiatowego w Białogardzie, wymiana instalacji grzewczej 

w obiektach użyteczności publicznej w ramach działania infrastrukturalnego na 

rzecz poprawy stanu środowiska w obiektach użyteczności publicznej na terenie 

Dorzecza Parsęty w ramach szwajcarskiego instrumentu finansowego Liceum 

Ogólnokształcące  w  Białogardzie,  Zespół  Szkół  Ponadgimnazjalnych 



w Białogardzie, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie, Zespół szkół 

im.  Jana Pawła II  w Białogardzie.  Kolejne planowane inwestycje  –  remonty 

drogowe, remonty odtworzeniowe po inwestycjach wodno – kanalizacyjnych; 

droga  w  Pękaninie,  w  miejscowości  Pustkowo,  Białogórzyno,  Byszyno, 

Pomianowo,  ulica  Kościuszki  w  Karlinie,  w  miejscowości  Mierzynek, 

Ubysławice  i  remonty  ulic  Wojska  Polskiego  i  Kościuszki.  Inwestycja 

wykonana  w  2009  roku  przebudowa  drogi  do  Gościna.  Dodał,  że  po 

zgłaszanych  przez  niego  uwagach  i  konsultacjach  z  wykonawcą  zostaną 

wykonane  pobocza  tej  drogi  tak,  jak  powinny  one  wyglądać.  W 2009  roku 

Starostwo zakupiło obiekt po byłym banku w Białogardzie na Placu Wolności, 

który zostanie przeznaczony na siedzibę Starostwa Powiatowego, a w obecnym 

obiekcie  Starostwa  pozostaną  wszystkie  wydziały,  które  są  związane 

z  budownictwem,  infrastrukturą  oraz  geodezją.  Odpowiadając  na  wcześniej 

zadane  pytanie  przez  Pana  Jana  Korzeniowskiego  Radnego  Rady  Miejskiej 

w Karlinie stwierdził, że środki zadeklarowane przez Starostwo na budowę hali 

są w rezerwie i będą na nią przeznaczone. Następnie poinformował obecnych, 

że zarówno na sesjach, jak też na posiedzeniach komisji kilkakrotnie zabierał 

głos na temat budowy ścieżki rowerowej do Białogardu, ale w trakcie obecnej 

kadencji  nie zostanie  to  zadanie  zrealizowane,  najprawdopodobniej  będzie  to 

następna kadencja Rady.                     

Pan Ryszard Strychalski Sołtys Sołectwa Krukowo zwracając się do Starosty 

stwierdził, że droga Krukowo – Malonowo nie została doprowadzona do takiego 

stanu  jak  był  poprzednio.  Obecnie  nadaje  się  ona  tylko  do  testowania 

samochodów. Kolejny temat,  to  dywanik asfaltowy Krukowo – Lisiny,  który 

położony został jesienią ubiegłego roku, ktoś w okresie powinien sprawdzić jaki 

jest jego stan obecnie, Są spękania na nowej nawierzchni.  

Pan Tomasz Hynda Wicestarosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział, że 

na  temat  remontu  drogi  Krukowo  -  Malonowo  nie  może  się  wypowiedzieć 

w dniu dzisiejszym, sytuacja jest znana, natomiast jeśli chodzi o nawierzchnię 



9

na drodze Krukowo – Lisiny wykonawca poprawi ją w ramach gwarancji.  

Ad. 4             

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

stwierdził,  że  informacje  na  temat  na  temat  przygotowania  do  wypoczynku 

letniego  zostały  złożone  przez  Zakład  Oświaty  w  Karlinie  na  temat 

przygotowania  szkół,  Karliński  Ośrodek  Kultury  i  Referat  Sportu  Turystyki 

i  Rekreacji  w  Urzędzie  Miejskim  w  Karlinie  (informacje  załączono  do 

protokołu).  Podkreślił,  że  ten  rok jest  szczególny,  jeśli  chodzi  o  imprezy,  ze 

względu na to, że jest to rok jubileuszowy, część imprez jest powtarzana, ale 

niektóre odbędą się po raz pierwszy. Zaprosił wszystkich do aktywnego udziału. 

Ad. 5

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  wraz  z  Panią  Iwoną  Wysocką  – 

Chudziak  Kierownika  Referatu  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji  w  Urzędzie 

Miejskim w Karlinie Wręczono upominki Prezesowi Tomaszowi Różańskiemu 

oraz zawodnikom Klubu Sportów Walki ,,Róża Karlino” za osiągnięte wyniki, 

sukces sportowy i promowanie Gminy Karlino: 

• Łukasz  Duszyński  –  Mistrz 

Polski  Juniorów  Młodszych 

Radom 2010,

• Cezary  Chmielnicki  –  Mistrz 

Polski  Juniorów  Młodszych 

Radom 2010,

• Radomir  Obruśniak  –  Mistrz 

Polski  Juniorów  Młodszych 

Radom 2010,



• Paweł Kamiński - srebrny medal 

-  Mistrzostwo  Polski  Juniorów 

Młodszych Radom 2010,

• Mateusz  Polski  –  brązowy 

medal  –  Mistrzostwo  Polski 

Juniorów Wałcz 2010,

• Paulina  Jakubczyk  –  srebrny 

medal  -  Mistrzostwo  Polski 

Kadetek Grudziądz 2010.

Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że informacje na temat działalności klubów 

sportowych  na  terenie  Gminy  Karlino  zostały  przygotowane  przez  Ludowy 

Klub  Sportowy  ,,Płomień”  Pobłocie  Wielkie  i  Międzyszkolny  Ludowy 

Uczniowski  Klub Sportowy Karlino i  takie  informacje  radni  mają  w swoich 

materiałach,  o możliwość wypowiedzi  poprosił  Pan Tomasz Różański Prezes 

Klubu Sportów Walki ,,Róża Karlino”. 

Pan  Tomasz  Różański  Prezes  Klubu  Sportów  Walki  ,,Róża”  Karlino 

powiedział, że od ostatniej sesji Rady, kiedy to przedstawiał informację na temat 

działalności klubu wiele się wydarzyło. W roku 2009 Klub już zadebiutował na 

arenach ogólnopolskich zdobywając medale na Pucharze Polski w najmłodszej 

grupie wiekowej, Mistrzostwa Polski Młodzików, są to nieoficjalne mistrzostwa 

Polski,  gdzie zdobyto pięć złotych medali.  W 2010 roku dzięki odniesionym 

sukcesom członkowie  klubu nie  byli  już  tacy  anonimowi na  Ogólnopolskiej 

Olimpiadzie Młodzieży. Przed zawodnikami Mistrzostwa Europy we Lwowie, 

stwierdził, że ma nadzieję że któryś z zawodników zostanie na nie powołany, 

a byłoby najlepiej gdyby pojechała cała trójka złotych medalistów. Podkreślił, że 

we wszystkich najważniejszych imprezach które się odbyły w roku bieżącym, w 

których wzięli  udział  zawodnicy z klubu odnieśli  sukces, zdobyto więcej  niż 

zakładano,  a przed zawodnikami jeszcze w najbliższym czasie dwie imprezy 
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międzynarodowe.    

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwrócił  się 

z pytaniem, czy w roku bieżącym planowana jest Gala Boksu w Karlinie?

Pan Tomasz Różański  odpowiedział, że taka Gala planowana jest w miesiącu 

wrześniu i ma nadzieję, że się odbędzie, wówczas to będą mogli zaprezentować 

się mistrzowie z Karlina.  Prawdopodobnie będzie to mecz międzypaństwowy 

Polska – Niemcy, albo Polska - Litwa 

Pan Waldemar Miśko Prezes Klubu Sportowego MKS ,,Sokół” w Karlinie 

zapoznał  obecnych z informacją na temat działalności klubu. Dodał,  że duży 

nacisk  w  drużynie  kładzie  się  na  pracę  i  szkolenie  młodzieży  i  dzieci. 

Szczególne  podziękowania  należą  się  trenerowi  Litewce,  który  jest  bardzo 

zaangażowany  i  nie  wszystko  co  robi,  robi  za  pieniądze,  bardzo  często 

przyjeżdża z zamiłowania, ponieważ fascynuje go piłka nożna. Podkreślił, że nie 

ma  szczególnie  dużego  zainteresowania  ze  strony  dzieci  i  młodzieży  piłką 

nożną, ale nie tylko, bo ogólnie całym sportem. W MKS 90% zawodników jest 

z terenu Gminy Karlino i na tym skupia się klub, aby potencjalnie w przyszłych 

latach pozyskać kadrę. Na dzień dzisiejszy nie ma planów awansu do IV Ligii, 

ponieważ w grę wchodziłyby znacznie większe potrzeby i środki, nie stać na to 

budżetu  Gminy  i  nie  widać  też  sponsorów,  którzy  chcieliby  dofinansować 

działalność  klubu  tak  dużymi  środkami,  ale  najpierw  i  tak  trzeba  stworzyć 

potencjał ludzki, by w przyszłości myśleć o awansach.          

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, 

że zrobiła się dziwna sytuacja, bo takich warunków bytowych dla sportowców 

w postaci boisk i możliwości z nich korzystania w Karlinie jeszcze nie było, a są 

trudności żeby pozyskać młodzież,  która chciałaby z nich skorzystać.  Należy 

mieć nadzieję, że to się wkrótce zmieni.  



Ad. 6

Przewodniczący  Rady Pan Tomasz Rusiecki  stwierdził,  że  radni  otrzymali 

również  informację  przygotowaną  przez  Panią  Marylę  Sochacką  Prezesa 

Gminnego  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  w  Karlinie  na  temat  sportu 

w szkołach na terenie miasta Karlino (informacja załączona do protokołu). 

Pan  Andrzej  Maciejewski  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Karścinie 

powiedział,  że  chciałby  w  imieniu  szkół  wiejskich,  a  właściwie  Karścina 

powiedzieć  o  sporcie  szkolnym. Szkoła  w Karścinie  liczy  trochę  ponad  100 

uczniów,  ale  sport  jest  bardzo  ważna  gałęzią,  stanowi  jedną  z  podstaw 

działalności wychowawczej.  Nauczyciel  wychowania fizycznego Pan Ryszard 

Strychalski od wielu lat zajmuje się tą działalnością, szczególnie odpowiada za 

sukcesy  w  biegach.  Podkreślił,  że  w  szkole  stawia  się  też  na  pracę 

z najmłodszymi. Podziękował Pani Teresie Plichta – Lessnau za pomoc i środki 

przyznawane  na  dojazdy  na  zawody,  a  to  jest  największy  koszt.  Dodał,  że 

bardzo ważnym jest, aby młodzież wyjeżdżała i brała udział w organizowanych 

zawodach, by walczyła z młodzieżą z innych środowisk szkolnych. 

Ad. 7a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino  omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. Po dokonanych zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  42.790.918,99zł,  wydatkami 

w wysokości 49.690.763,18zł oraz deficytem w wysokości  6.899.844,19zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr L/448/10 została podjęta.
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Ad. 7b

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Urzędu  Miejskiego  w  Karlinie 

omówiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  utworzenia 

samorządowej  instytucji  kultury  o  nazwie  Karliński  Ośrodek  Kultury 

w Karlinie.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  L/449/10  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 7c

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Urzędu  Miejskiego  w  Karlinie 

omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zasad 

i trybu nadawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Karlino”.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa  przedstawiła 

treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  L/450/10 

została podjęta.  

Ad. 7d

Sekretarz  Urzędu  Miejskiego  w  Karlinie  Pani  Danuta  Piwowarczyk 

omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast 

i Gmin Dorzecza Parsęty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 



przedstawił treść projektu uchwały. 

Radni  w  wyniku  jawnego  głosowania  jednomyślnie  podjęli  uchwałę 

Nr L/451/10.  

Ad. 7e

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino  omówiła projekt uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji w kwocie 20.000zł dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Trójcy Świętej w Mierzynie.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 

W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr L/452/10 została 

podjęta.  

Ad. 8

Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie  zapytał,  czy 

w podjętej uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej 

instytucji kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie nie powinno 

być  zapisów,  że  na  terenach  wiejskich  prowadzone  są  zajęcia  świetlicowe 

w szkołach podstawowych w Karwinie i Karścinie? 

Pan  Waldemar  Misko  Burmistrz  Karlina  odpowiedział,  że  zostanie  to 

wyjaśnione i radny będzie poinformowany.

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  stwierdził,  że 

Burmistrz  powiedział,  iż  ma  zostać  nawiązana  współpraca  z  Ministerstwem 

Sportu  o  pozyskanie  dodatkowych środków na budowę hali  widowiskowo – 

sportowej  w  Karlinie,  w  tym  roku  budowa  hali  się  nie  rozpocznie,  to  co 
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wówczas się stanie z obiecaną  dotacją z Powiatu?   

Ad. 9

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego zapytał, Burmistrza 

czym się kierował zmieniając godzinę startu głównego biegu w tegorocznym 

Biegu Papieskim? 

Pani  Iwona  Wysocka –  Chudziak  Kierownik Referatu  Sportu  Turystyki 

i  Rekreacji  w Urzędzie  Miejskim w Karlinie  powiedziała,  że  29  maja  br. 

w  Białogórzynie  odbędzie  się  turniej  piłki  nożnej  samorządowców  i  służb 

mundurowych, jest to turniej szóstek piłkarskich, na małym boisku i poprosiła, 

aby do dnia następnego zgłosiły się osoby chętne do gry w drużynie, ponieważ 

powinna zostać zgłoszona drużyna samorządowców z Karlina.   

Pani  Gizela  Pietrzak  –  Kłys  Dyrektor  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Karlinie zachęcała do udziału w zorganizowanej zbiórce 

rzeczowej  na  rzecz  powodzian,  która  będzie  trwała  do  najbliższego  piątku 

włącznie, czyli do 28 maja br.  

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu osiedla Nr 2 w Karlinie 

nawiązując  do  poprzedniej  sesji  powiedział,  że  był  w  biurze  Wioski  SOS 

w Karlinie  po  spotkaniu  z  Księdzem Musiałem,  aby  porozmawiać  na  temat 

wyjazdu  na  obchody  uroczystości  żałobnych  w  Warszawie.  Trzykrotnie 

zdzwaniał się z Panem Rusieckim, ale do spotkania nie doszło.

Pan  Bogdan  Piłkowski  mieszkaniec  Karlina  zapytał,  czy  Statut  Gminy 

Karlino jest respektowany i przestrzegany, następnie przytoczył treść paragrafu 

37 Statutu Gminy ,,Zapytania składa się w sprawach dotyczących aktualnych 

problemów Gminy, a  także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie 

faktycznym. Zapytania składa się w formie pisemnej przewodniczącemu Rady 



lub  w formie  ustnej,  w trakcie  sesji  Rady.  Jeśli  bezpośrednia  odpowiedź  na 

zapytanie  nie jest  możliwa,  należy udzielić  odpowiedzi  pisemnej  w terminie 

14 dni”,  dodał,  że  na  zadane  przez  niego  pytanie  Burmistrz  nie  chce 

odpowiadać, każe się zwrócić na piśmie, a on uważa, że nie musi tego dać na 

piśmie,  jeśli  pytanie jest  niezrozumiałe, to może zostać ono powtórzone,  ale 

Burmistrza obowiązkiem jest na nie odpowiedzieć. Pochwalił, że apel radnego 

Waldemara  Grażyńskiego  odniósł  skutek  i  już  na  1-go  maja  Pan  Burmistrz 

wywiesił flagę, Pani Radna powiesiła i nawet powiesił sąsiad Pana Burmistrza. 

Uprzedził,  że  pewne komentarze  obrażające  go ,  stwierdzające stan zdrowia 

psychicznego  przez  byłego  pracownika  PGR-u,  działacza  PZPR-u  może  się 

skończyć w Sądzie, ponieważ ten Pan nie ma żadnych uprawnień do tego, aby 

takie  sądy  wygłaszać  i  wydawać  takie  opinie.  Podkreślił,  że  po  raz  ostatni 

powtarza pytanie Burmistrzowi, czy Rejonowa Izba Obrachunkowa w swoim 

sprawozdaniu  uwzględniła  to,  że  na  terenie  Gminy  Karlino  w  realizacji 

projektów, które zlecone były przez Gminę byli zatrudnieni pracownicy, którzy 

przez kilka miesięcy nie posiadali umów o pracę, umowy o pracę podpisywali 

w  lutym  z  datą  wsteczna  wrześniową,  a  pierwsze  pieniądze  otrzymali 

w  miesiącu  marcu,  przez  kilka  miesięcy  nie  otrzymywali  za  to  żadnego 

wynagrodzenia,  czy to jest  ,,księgowość kreatywna”,  która  miała zmniejszyć 

brak i okazać że, gdyby zapłacono tym ludziom w czasie, to byłoby to większe 

obciążenie budżetu, to nie było 1,1, a 2% przekroczenia zadłużenia.  Kolejne 

pytanie,  które  zadawał  już  na  początku  roku  na  które  również  nie  ma 

odpowiedzi,  prosiłem  o  informację,  gdzie  robimy  zakupy  materiałów 

biurowych,  robienie  zakupów  w  hurtowni  jest  tańsze,  niż  w  sklepie 

,,zaprzyjaźnionym”, powiedział, że może się myli i zakupy w poprzednim roku 

robione były w hurtowniach, a nie tylko w tym jednym sklepie.      

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie  poinformował 

obecnych,  że  29 maja  br.  organizowany jest  do Białogórzyna rajd rowerowy 

z Karlina poprzez Białogard, zachęcił wszystkich chętnych do wzięcia udziału. 

Następnie zaapelował do radnych o przekazanie części ryczałtu na pomoc dla 
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powodzian i zaproponował kwotę nie mniejszą niż 50zł od osoby. 

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  poparł 

propozycję przekazania pewnej części diety dla powodzian. 

Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że 

w  związku  z  Biegiem  Papieskim,  który  organizowany  jest  13  czerwca  br. 

zachęcił  wszystkich  do  wzięcia  udziału  w Mszy  Świętej,  która  odbędzie  się 

przed rozpoczęciem biegu pod figurą Matki Boskiej w Domacynie. 

Pani  Iwona  Wysocka –  Chudziak  Kierownik Referatu  Sportu  Turystyki 

i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie zaapelowała do osób obecnych, 

aby  zwrócili  uwagę  na  wandali,  którzy  niszczą  nasadzenia  wokół  obiektów 

sportowych na terenie miasta. Powiedziała, że czyni się starania, aby upiększyć 

teren  obok  przystani,  aby  można  było  z  przyjemnością  pospacerować,  ale 

niestety krzewy są łamane, wyrywane, poprosiła,  aby nie przechodzono obok 

tego obojętnie.     

Pan  Marek  Anusz  Radny  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  podziękował 

wszystkim osobom, które przyczyniły się do upiększenia Placu Jana Pawła II, 

podkreślił, że w żadnych poprzednich latach Plac nie był taki piękny. 

Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że 

ma sugestie do Pana Piłkowskiego. Przed chwilą użył on z lekką pogardą zwrotu 

,,pracownik  PGR-u”,  Wiceprzewodniczący  podkreślił,  że  sam  się  wywodzi 

z takiej rodziny i zapytał, czy pan Piłkowski uważa, że jest to niższa kategoria 

ludzi?  Czy to wstyd,  że ktoś jest  byłym pracownikiem PGR-u? To są ludzie 

pokrzywdzeni.  Kolejny  temat  poruszony  przez  Pana  Piłkowskiego  dotyczył 

,,zaprzyjaźnionego sklepu”. Inne materiały, jak na przykład elementy metalowe 

kupowane są w sklepach Gminnej Spółdzielni ,,SCH” w Karlinie, ale tu nie ma 

zarzutu ze strony Pana Piłkowskiego. Dlaczego nie zapytał on Burmistrza ile 

dana hurtownia przekazała Gminie Karlino na cele charytatywne, a ile przekazał 



,,zaprzyjaźniony sklep”.        

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino  poinformowała obecnych, 

że ukazało się kolejne wyjaśnienie mówiące o tym, iż nie ma możliwości zmian 

przeznaczenia  Funduszu  Sołeckiego.  Jeżeli  będzie  zmiana  przeznaczenia 

środków z funduszy soleckich, wówczas Gmina nie dostanie zwrotu z budżetu 

państwa. Żadne rachunki niezaplanowane nie będą zrealizowane. W lipcu sołtysi 

otrzymają kolejne kwoty na rok następny, należy więc dobrze zaplanować, aby 

później nie było potrzeby zmian.   

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie  wyjaśnił 

zwracając  się  do  Pana  Ryszarda  Wapniarskiego,  że  na  poprzedniej  sesji 

opowiedział  w  szczegółach  całą  sytuację.  Przypomniał,  że  umówili  się  na 

spotkanie  w Wiosce  o godzinie  930,  Pan Wapniarski  zadzwonił,  że  nie  może 

przyjść na umówioną godzinę, przyszedł później, ale wówczas Przewodniczący 

nie mógł być obecny, wtedy skontaktowali  się telefonicznie i  wyjaśnili  sobie 

temat  wynajmu busa,  na  tym sprawa została  zamknięta.  Przekazał  wówczas 

informację,  że  bus  w  piątek  i  sobotę  będzie  w  remoncie  i  tak  zostało 

powiedziane  na  poprzedniej  sesji.  Następnie  poinformował  obecnych,  że 

funkcjonujące  w  szkołach  Małe  Przedszkola  przejęło  Stowarzyszenie  SOS 

i przez miesiące kwiecień – maj prowadzone były warsztaty, a były to naprawdę 

fajne,  tematyczne  zajęcia.  Podkreślił,  że  kiedy  padł  temat  strażaków 

pomysłodawcy z Warszawy mieli  wątpliwości,  czy przyjadą wozy strażackie, 

ponieważ w różnych częściach kraju prowadzili takie warsztaty i różnie z tym 

bywało. Z wielką pewnością powiedział, że tu nie będzie z tym problemu i tak 

też było, w sobotę przyjechały dwa samochody, najnowszy i jeden ze starszych, 

na sygnale, ośmiu strażaków w strojach, jak na akcję, z przedszkolakami bawili 

się przez dwie godziny. W związku z tym na ręce Prezesa OSP w Karlinie Pana 

Kazimierza Ryszewskiego złożył za to podziękowania. Poinformował obecnych, 

że  po  raz  kolejny  będzie  prowadził  Bieg  Papieski  i  zaapelował  do  radnych, 

samorządowców o wzięcie udziału w biegu samorządowców.    
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Ad. 10

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że sprawdzone zostanie, 

czy  w  uchwale  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  utworzenia  samorządowej 

instytucji kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie powinien być 

zapis, że na terenach wiejskich prowadzone są zajęcia świetlicowe                 w 

szkołach  podstawowych  w  Karwinie  i  Karścinie  i  jeśli  będzie  potrzeba 

uzupełnienia,  to  stanie  się  tak  na  następnej  sesji.  Na  pytanie  Pana 

Korzeniowskiego odpowiedział, że nie ma problemu z dotacją ze Starostwa, jest 

to  umowa pomiędzy Zarządem Powiatu,  a  Burmistrzem Karlina,  jeśli  będzie 

konieczność,  to  wtedy  zostaną  podpisane  aneksy  do  umowy  dotyczące 

przesunięcia terminu. Dodał, że spotkanie w Ministerstwie Sportu było możliwe 

tylko  dzięki  zaangażowaniu  Ministra  Gawłowskiego,  podkreślił  jego 

zaangażowanie  nie  tylko  w tej  sprawie,  ale  w wielu  innych.  Powiedział,  że 

przyjdzie moment i zostanie przekazana szersza informacja na temat wsparcia 

i  pomocy  udzielonej  przez  Pana  Gawłowskiego.  Pierwsza  kwestia,  to  środki 

z  Ministerstwa  dwa,  trzy  a  może  cztery  miesiące  i  będzie  informacja,  czy 

w następnym roku zostaną  one przyznane  i  druga  związana z  tym, to  kiedy 

zostanie  ogłoszony  przetarg  na  budowę  hali,  najprawdopodobniej  byłoby  to 

drugie półrocze bieżącego roku, a to zależy od tego, kiedy zostanie ogłoszony 

konkurs  w  ramach  RPO.  Jeśli  konkurs  zostanie  ogłoszony,  będzie 

przygotowywany przetarg na budowę. Zmiana godziny głównego biegu w Biegu 

Papieskim  nastąpiła  na  skutek  wniosków  zgłaszanych  wielokrotnie  przez 

biegaczy,  piętnasta  godzina  nie  jest  dobra  dla  organizmu,  siedemnasta  jest 

godziną  lepszą.  Co  do  wypowiedzi  Pana  Piłkowskiego  stwierdził,  że  czas 

trwania zadawanych przez niego pytań wyniósł około minuty, więc nawet gdyby 

bardzo  chciał  zapisać  ich  treść,  to  by  się  nie  udało.  Ponadto  w  tych 

wypowiedziach  często  są  przekłamania,  dlatego  po  raz  kolejny  zaapelował 

o  złożenie  pytania  na  piśmie,  a  wówczas  zostanie  przygotowana  odpowiedź 



z całą starannością, rzetelna, na podstawie dokumentów. Ponowił apel do Pana 

Piłkowskiego o zachowanie kultury.          

Ad. 11

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz  zaproszonym gościom i  o  godzinie  1430 dokonał  zamknięcia  L sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn


	Protokół Nr L/10
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 
	odbytej w dniu 24 maja 2010 roku
	Otwarcia L sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 1200 w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady i umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 
	Ad. 1b 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Mierzynie celem wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej i pełnienia nadzoru autorskiego inwestycji pt. ,,Wykonanie projektu budowlanego i wykonawczego remontu budynku kościoła                          w Mierzynie”. Inwestycja realizowana w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino dodała, że kwota 20.000zł jest już zabezpieczona w budżecie Gminy na 2010 rok. 
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz z przyjętą zmianą. 
	Porządek obrad został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	1.stwierdzenie prawomocności obrad,
	2.przyjęcie porządku obrad, 
	3.przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy Karlino.
	4.Informacje na temat przygotowania do sezonu letniego oraz działalności kulturalnej i sportowej na terenie Miasta i Gminy Karlino.
	5.Informacje dotyczące działalności i funkcjonowania stowarzyszeń                   i klubów sportowych na terenie Miasta i Gminy Karlino.
	6.Sport w szkołach na terenie Miasta i Gminy Karlino.
	7.Podjęcie uchwał w sprawie:
	1.zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok,
	1.zmiany uchwały w sprawie ustanowienia zasad i trybu nadawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Karlino”,
	2.przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty,
	3.udzielenia dotacji na ochronę zabytku. 
	8.Interpelacje i zapytania radnych.
	9.Wolne wnioski i informacje.
	10.Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
	11.Zakończenie L sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół z XLIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XLIX/10 z XLIX sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 30 kwietnia 2010 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2 
	Pan Andrzej Kościański Komendant Straży Miejskiej w Karlinie powiedział, że Rada Miejska w Karlinie będzie trzecią z którą będzie współpracował, ma 54 lata, jest absolwentem Akademii Rolniczej w Szczecinie, oficerem Policji w stanie spoczynku w stopniu komisarza, mieszka                            w Białogardzie, stan wolny, córka Małgorzata, w 2004 roku zakończył pracę              w Komendzie Powiatowej Policji w Białogardzie i przez 13 miesięcy pełnił funkcję Komendanta Straży Miejskiej w Białogardzie, następnie przez 4 lata Komendanta Straży Gminnej w Manowie. Kiedy został ogłoszony konkurs na stanowisko Komendanta Straży Miejskiej w Karlinie złożył swoją ofertę i został wybrany. Podkreślił, że praca jest jego pasją, myśli, iż zostanie tu bardzo dużo zrobione, ale aby to było na wysokim poziomie trzeba wszystko odpowiednio przygotować. Potrzebne są środki na zakup odpowiedniego sprzętu, zatrudnienie nowych pracowników, a praca zostanie w niedługim czasie odpowiednio ustawiona. Pewne czynności muszą być wykonywane przez mundurowych, ale typowe prace biurowe wykonywać będą pracownicy cywilni.        
	Ad. 3
	Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego powiedział, że                w związku z tym, że terminy sesji w Powiecie oraz Karlinie nałożyły się i przez jakiś czas nie były przekazywane informacje na temat pracy Rady Powiatu. Powiedział, że łączna wartość inwestycji jakie są w trakcie realizacji zaplanowanych przez Powiat Białogardzki na 2010 rok wynosi 10.018.085zł            i jest to realizacja projektu pn. ,,Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie powiatu Białogardzkiego, Drawskiego, Kołobrzeskiego, Koszalińskiego, Szczecineckiego i Świdwińskiego” przy udziale środków finansowych z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Punkt pierwszy - Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, Zespół Szkół Ponagimnazjalnych w Tychowie, Zespół Szkół im. Jana Pawła II                              w Białogardzie, Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie, Powiatowy Urząd Pracy w Białogardzie. Punkt drugi inwestycje drogowe - przejazd pod mostem kolejowym w Białogardzie o wartości, przebudowa ulicy Piłsudskiego                       i Zwycięstwa w Białogardzie, przebudowa ulicy 1 Maja w Białogardzie, remont chodnika na ulicy Kisielice Duże w Białogardzie, remont drogi Sadkowo - Doble, bieżące naprawy dróg i ulic na terenie Powiatu 918.000zł. Boisko wielofunkcyjne w Podborsku w ramach Programu Orlik 1.000.000zł. Modernizacja i dostosowanie do potrzeb osób niepełnosprawnych szkoły                im. Jana Pawła II w Białogardzie – dofinansowanie PFRON o wartości 1.600.000zł. W inwestycjach planowanych na 2010 rok to ,,Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej” w ramach systemu Zielone inwestycje, internat w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie, budynki na ulicy Szpitalnej Szpitala Powiatowego w Białogardzie, wymiana instalacji grzewczej w obiektach użyteczności publicznej w ramach działania infrastrukturalnego na rzecz poprawy stanu środowiska w obiektach użyteczności publicznej na terenie Dorzecza Parsęty w ramach szwajcarskiego instrumentu finansowego Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych                        w Białogardzie, Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie, Zespół szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie. Kolejne planowane inwestycje – remonty drogowe, remonty odtworzeniowe po inwestycjach wodno – kanalizacyjnych; droga w Pękaninie, w miejscowości Pustkowo, Białogórzyno, Byszyno, Pomianowo, ulica Kościuszki w Karlinie, w miejscowości Mierzynek, Ubysławice i remonty ulic Wojska Polskiego i Kościuszki. Inwestycja wykonana w 2009 roku przebudowa drogi do Gościna. Dodał, że po zgłaszanych przez niego uwagach i konsultacjach z wykonawcą zostaną wykonane pobocza tej drogi tak, jak powinny one wyglądać. W 2009 roku Starostwo zakupiło obiekt po byłym banku w Białogardzie na Placu Wolności, który zostanie przeznaczony na siedzibę Starostwa Powiatowego, a w obecnym obiekcie Starostwa pozostaną wszystkie wydziały, które są związane                         z budownictwem, infrastrukturą oraz geodezją. Odpowiadając na wcześniej zadane pytanie przez Pana Jana Korzeniowskiego Radnego Rady Miejskiej                w Karlinie stwierdził, że środki zadeklarowane przez Starostwo na budowę hali są w rezerwie i będą na nią przeznaczone. Następnie poinformował obecnych, że zarówno na sesjach, jak też na posiedzeniach komisji kilkakrotnie zabierał głos na temat budowy ścieżki rowerowej do Białogardu, ale w trakcie obecnej kadencji nie zostanie to zadanie zrealizowane, najprawdopodobniej będzie to następna kadencja Rady.                     
	Pan Ryszard Strychalski Sołtys Sołectwa Krukowo zwracając się do Starosty            stwierdził, że droga Krukowo – Malonowo nie została doprowadzona do takiego stanu jak był poprzednio. Obecnie nadaje się ona tylko do testowania samochodów. Kolejny temat, to dywanik asfaltowy Krukowo – Lisiny, który położony został jesienią ubiegłego roku, ktoś w okresie powinien sprawdzić jaki jest jego stan obecnie, Są spękania na nowej nawierzchni.  
	Pan Tomasz Hynda Wicestarosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział, że na temat remontu drogi Krukowo - Malonowo nie może się wypowiedzieć                w dniu dzisiejszym, sytuacja jest znana, natomiast jeśli chodzi o nawierzchnię na drodze Krukowo – Lisiny wykonawca poprawi ją w ramach gwarancji.  
	Ad. 4         
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie  stwierdził, że informacje na temat na temat przygotowania do wypoczynku letniego zostały złożone przez Zakład Oświaty w Karlinie na temat przygotowania szkół, Karliński Ośrodek Kultury i Referat Sportu Turystyki                i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie (informacje załączono do protokołu). Podkreślił, że ten rok jest szczególny, jeśli chodzi o imprezy, ze względu na to, że jest to rok jubileuszowy, część imprez jest powtarzana, ale niektóre odbędą się po raz pierwszy. Zaprosił wszystkich do aktywnego udziału.  
	Ad. 5
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina wraz z Panią Iwoną Wysocką – Chudziak Kierownika Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie Wręczono upominki Prezesowi Tomaszowi Różańskiemu oraz zawodnikom Klubu Sportów Walki ,,Róża Karlino” za osiągnięte wyniki, sukces sportowy i promowanie Gminy Karlino: 
	Łukasz Duszyński – Mistrz Polski Juniorów Młodszych Radom 2010,
	Cezary Chmielnicki – Mistrz Polski Juniorów Młodszych Radom 2010,
	Radomir Obruśniak – Mistrz Polski Juniorów Młodszych Radom 2010,
	Paweł Kamiński - srebrny medal - Mistrzostwo Polski Juniorów Młodszych Radom 2010,
	Mateusz Polski – brązowy medal – Mistrzostwo Polski Juniorów Wałcz 2010,
	Paulina Jakubczyk – srebrny medal - Mistrzostwo Polski Kadetek Grudziądz 2010.
	Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że informacje na temat działalności klubów sportowych na terenie Gminy Karlino zostały przygotowane przez Ludowy Klub Sportowy ,,Płomień” Pobłocie Wielkie i Międzyszkolny Ludowy Uczniowski Klub Sportowy Karlino i takie informacje radni mają w swoich materiałach, o możliwość wypowiedzi poprosił Pan Tomasz Różański Prezes Klubu Sportów Walki ,,Róża Karlino”. 
	Pan Tomasz Różański Prezes Klubu Sportów Walki ,,Róża” Karlino powiedział, że od ostatniej sesji Rady, kiedy to przedstawiał informację na temat działalności klubu wiele się wydarzyło. W roku 2009 Klub już zadebiutował na arenach ogólnopolskich zdobywając medale na Pucharze Polski w najmłodszej grupie wiekowej, Mistrzostwa Polski Młodzików, są to nieoficjalne mistrzostwa Polski, gdzie zdobyto pięć złotych medali. W 2010 roku dzięki odniesionym sukcesom członkowie klubu nie byli już tacy anonimowi na Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży. Przed zawodnikami Mistrzostwa Europy we Lwowie, stwierdził, że ma nadzieję że któryś z zawodników zostanie na nie powołany,           a byłoby najlepiej gdyby pojechała cała trójka złotych medalistów. Podkreślił, że we wszystkich najważniejszych imprezach które się odbyły w roku bieżącym, w których wzięli udział zawodnicy z klubu odnieśli sukces, zdobyto więcej niż zakładano, a przed zawodnikami jeszcze w najbliższym czasie dwie imprezy międzynarodowe.    
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się                   z pytaniem, czy w roku bieżącym planowana jest Gala Boksu w Karlinie?
	Pan Tomasz Różański odpowiedział, że taka Gala planowana jest w miesiącu wrześniu i ma nadzieję, że się odbędzie, wówczas to będą mogli zaprezentować się mistrzowie z Karlina. Prawdopodobnie będzie to mecz międzypaństwowy Polska – Niemcy, albo Polska - Litwa 
	Pan Waldemar Miśko Prezes Klubu Sportowego MKS ,,Sokół” w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat działalności klubu. Dodał, że duży nacisk w drużynie kładzie się na pracę i szkolenie młodzieży i dzieci. Szczególne podziękowania należą się trenerowi Litewce, który jest bardzo zaangażowany i nie wszystko co robi, robi za pieniądze, bardzo często przyjeżdża z zamiłowania, ponieważ fascynuje go piłka nożna. Podkreślił, że nie ma szczególnie dużego zainteresowania ze strony dzieci i młodzieży piłką nożną, ale nie tylko, bo ogólnie całym sportem. W MKS 90% zawodników jest           z terenu Gminy Karlino i na tym skupia się klub, aby potencjalnie w przyszłych latach pozyskać kadrę. Na dzień dzisiejszy nie ma planów awansu do IV Ligii, ponieważ w grę wchodziłyby znacznie większe potrzeby i środki, nie stać na to budżetu Gminy i nie widać też sponsorów, którzy chcieliby dofinansować działalność klubu tak dużymi środkami, ale najpierw i tak trzeba stworzyć potencjał ludzki, by w przyszłości myśleć o awansach.          
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że zrobiła się dziwna sytuacja, bo takich warunków bytowych dla sportowców  w postaci boisk i możliwości z nich korzystania w Karlinie jeszcze nie było, a są trudności żeby pozyskać młodzież, która chciałaby z nich skorzystać. Należy mieć nadzieję, że to się wkrótce zmieni.  
	Ad. 6
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali również informację przygotowaną przez Panią Marylę Sochacką Prezesa Gminnego Uczniowskiego Klubu Sportowego w Karlinie na temat sportu            w szkołach na terenie miasta Karlino (informacja załączona do protokołu). 
	Pan Andrzej Maciejewski Dyrektor Szkoły Podstawowej w Karścinie powiedział, że chciałby w imieniu szkół wiejskich, a właściwie Karścina powiedzieć o sporcie szkolnym. Szkoła w Karścinie liczy trochę ponad 100 uczniów, ale sport jest bardzo ważna gałęzią, stanowi jedną z podstaw działalności wychowawczej. Nauczyciel wychowania fizycznego Pan Ryszard Strychalski od wielu lat zajmuje się tą działalnością, szczególnie odpowiada za sukcesy w biegach. Podkreślił, że w szkole stawia się też na pracę                              z najmłodszymi. Podziękował Pani Teresie Plichta – Lessnau za pomoc i środki przyznawane na dojazdy na zawody, a to jest największy koszt. Dodał, że bardzo ważnym jest, aby młodzież wyjeżdżała i brała udział w organizowanych zawodach, by walczyła z młodzieżą z innych środowisk szkolnych. 
	Ad. 7a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino omówiła projekt uchwały             w sprawie zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 42.790.918,99zł, wydatkami                w wysokości 49.690.763,18zł oraz deficytem w wysokości  6.899.844,19zł.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                        Nr L/448/10 została podjęta.
	Ad. 7b
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie  omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury                 w Karlinie.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr L/449/10 została podjęta w wyniku jawnego                                 i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 7c
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie  omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia zasad          i trybu nadawania tytułu „Zasłużony dla Gminy Karlino”.
	Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr L/450/10 została podjęta.  
	Ad. 7d
	Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie Pani Danuta Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie podjęli uchwałę                  Nr L/451/10.  
	Ad. 7e
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino omówiła projekt uchwały             w sprawie udzielenia dotacji w kwocie 20.000zł dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Mierzynie.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr L/452/10 została podjęta.  
	Ad. 8
	Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, czy                  w podjętej uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie nie powinno być zapisów, że na terenach wiejskich prowadzone są zajęcia świetlicowe                 w szkołach podstawowych w Karwinie i Karścinie? 
	Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina odpowiedział, że zostanie to wyjaśnione i radny będzie poinformowany.
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że  Burmistrz powiedział, iż ma zostać nawiązana współpraca z Ministerstwem Sportu o pozyskanie dodatkowych środków na budowę hali widowiskowo – sportowej w Karlinie, w tym roku budowa hali się nie rozpocznie, to co wówczas się stanie z obiecaną  dotacją z Powiatu?   
	Ad. 9
	Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego zapytał, Burmistrza czym się kierował zmieniając godzinę startu głównego biegu w tegorocznym Biegu Papieskim? 
	Pani Iwona Wysocka – Chudziak Kierownik Referatu Sportu Turystyki             i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie powiedziała, że 29 maja br.               w Białogórzynie odbędzie się turniej piłki nożnej samorządowców i służb mundurowych, jest to turniej szóstek piłkarskich, na małym boisku i poprosiła, aby do dnia następnego zgłosiły się osoby chętne do gry w drużynie, ponieważ powinna zostać zgłoszona drużyna samorządowców z Karlina.   
	Pani Gizela Pietrzak – Kłys Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie zachęcała do udziału w zorganizowanej zbiórce rzeczowej na rzecz powodzian, która będzie trwała do najbliższego piątku włącznie, czyli do 28 maja br.  
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu osiedla Nr 2 w Karlinie nawiązując do poprzedniej sesji powiedział, że był w biurze Wioski SOS                  w Karlinie po spotkaniu z Księdzem Musiałem, aby porozmawiać na temat wyjazdu na obchody uroczystości żałobnych w Warszawie. Trzykrotnie zdzwaniał się z Panem Rusieckim, ale do spotkania nie doszło.
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie poinformował obecnych, że 29 maja br. organizowany jest do Białogórzyna rajd rowerowy                z Karlina poprzez Białogard, zachęcił wszystkich chętnych do wzięcia udziału. Następnie zaapelował do radnych o przekazanie części ryczałtu na pomoc dla powodzian i zaproponował kwotę nie mniejszą niż 50zł od osoby. 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie poparł propozycję przekazania pewnej części diety dla powodzian. 
	Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że w związku z Biegiem Papieskim, który organizowany jest 13 czerwca br. zachęcił wszystkich do wzięcia udziału w Mszy Świętej, która odbędzie się przed rozpoczęciem biegu pod figurą Matki Boskiej w Domacynie. 
	Pani Iwona Wysocka – Chudziak Kierownik Referatu Sportu Turystyki             i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie zaapelowała do osób obecnych, aby zwrócili uwagę na wandali, którzy niszczą nasadzenia wokół obiektów sportowych na terenie miasta. Powiedziała, że czyni się starania, aby upiększyć teren obok przystani, aby można było z przyjemnością pospacerować, ale niestety krzewy są łamane, wyrywane, poprosiła, aby nie przechodzono obok tego obojętnie.     
	Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego podziękował wszystkim osobom, które przyczyniły się do upiększenia Placu Jana Pawła II,                podkreślił, że w żadnych poprzednich latach Plac nie był taki piękny. 
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że ma sugestie do Pana Piłkowskiego. Przed chwilą użył on z lekką pogardą zwrotu ,,pracownik PGR-u”, Wiceprzewodniczący podkreślił, że sam się wywodzi                z takiej rodziny i zapytał, czy pan Piłkowski uważa, że jest to niższa kategoria ludzi? Czy to wstyd, że ktoś jest byłym pracownikiem PGR-u? To są ludzie pokrzywdzeni. Kolejny temat poruszony przez Pana Piłkowskiego dotyczył ,,zaprzyjaźnionego sklepu”. Inne materiały, jak na przykład elementy metalowe kupowane są w sklepach Gminnej Spółdzielni ,,SCH” w Karlinie, ale tu nie ma zarzutu ze strony Pana Piłkowskiego. Dlaczego nie zapytał on Burmistrza ile dana hurtownia przekazała Gminie Karlino na cele charytatywne, a ile przekazał ,,zaprzyjaźniony sklep”.        
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino poinformowała obecnych, że ukazało się kolejne wyjaśnienie mówiące o tym, iż nie ma możliwości zmian przeznaczenia Funduszu Sołeckiego. Jeżeli będzie zmiana przeznaczenia środków z funduszy soleckich, wówczas Gmina nie dostanie zwrotu z budżetu państwa. Żadne rachunki niezaplanowane nie będą zrealizowane. W lipcu sołtysi otrzymają kolejne kwoty na rok następny, należy więc dobrze zaplanować, aby później nie było potrzeby zmian.   
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie wyjaśnił zwracając się do Pana Ryszarda Wapniarskiego, że na poprzedniej sesji opowiedział w szczegółach całą sytuację. Przypomniał, że umówili się na spotkanie w Wiosce o godzinie 930, Pan Wapniarski zadzwonił, że nie może przyjść na umówioną godzinę, przyszedł później, ale wówczas Przewodniczący nie mógł być obecny, wtedy skontaktowali się telefonicznie i wyjaśnili sobie temat wynajmu busa, na tym sprawa została zamknięta. Przekazał wówczas informację, że bus w piątek i sobotę będzie w remoncie i tak zostało powiedziane na poprzedniej sesji. Następnie poinformował obecnych, że funkcjonujące w szkołach Małe Przedszkola przejęło Stowarzyszenie SOS                i przez miesiące kwiecień – maj prowadzone były warsztaty, a były to naprawdę fajne, tematyczne zajęcia. Podkreślił, że kiedy padł temat strażaków pomysłodawcy z Warszawy mieli wątpliwości, czy przyjadą wozy strażackie, ponieważ w różnych częściach kraju prowadzili takie warsztaty i różnie z tym bywało. Z wielką pewnością powiedział, że tu nie będzie z tym problemu i tak też było, w sobotę przyjechały dwa samochody, najnowszy i jeden ze starszych, na sygnale, ośmiu strażaków w strojach, jak na akcję, z przedszkolakami bawili się przez dwie godziny. W związku z tym na ręce Prezesa OSP w Karlinie Pana Kazimierza Ryszewskiego złożył za to podziękowania. Poinformował obecnych, że po raz kolejny będzie prowadził Bieg Papieski i zaapelował do radnych, samorządowców o wzięcie udziału w biegu samorządowców.    
	Ad. 10
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że sprawdzone zostanie, czy w uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury o nazwie Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie powinien być zapis, że na terenach wiejskich prowadzone są zajęcia świetlicowe                 w szkołach podstawowych w Karwinie i Karścinie i jeśli będzie potrzeba uzupełnienia, to stanie się tak na następnej sesji. Na pytanie Pana Korzeniowskiego odpowiedział, że nie ma problemu z dotacją ze Starostwa, jest to umowa pomiędzy Zarządem Powiatu, a Burmistrzem Karlina, jeśli będzie konieczność, to wtedy zostaną podpisane aneksy do umowy dotyczące przesunięcia terminu. Dodał, że spotkanie w Ministerstwie Sportu było możliwe tylko dzięki zaangażowaniu Ministra Gawłowskiego, podkreślił jego zaangażowanie nie tylko w tej sprawie, ale w wielu innych. Powiedział, że przyjdzie moment i zostanie przekazana szersza informacja na temat wsparcia          i pomocy udzielonej przez Pana Gawłowskiego. Pierwsza kwestia, to środki                         z Ministerstwa dwa, trzy a może cztery miesiące i będzie informacja, czy                  w następnym roku zostaną one przyznane i druga związana z tym, to kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę hali, najprawdopodobniej byłoby to drugie półrocze bieżącego roku, a to zależy od tego, kiedy zostanie ogłoszony konkurs w ramach RPO. Jeśli konkurs zostanie ogłoszony, będzie przygotowywany przetarg na budowę. Zmiana godziny głównego biegu w Biegu Papieskim nastąpiła na skutek wniosków zgłaszanych wielokrotnie przez biegaczy, piętnasta godzina nie jest dobra dla organizmu, siedemnasta jest godziną lepszą. Co do wypowiedzi Pana Piłkowskiego stwierdził, że czas trwania zadawanych przez niego pytań wyniósł około minuty, więc nawet gdyby bardzo chciał zapisać ich treść, to by się nie udało. Ponadto w tych wypowiedziach często są przekłamania, dlatego po raz kolejny zaapelował                        o złożenie pytania na piśmie, a wówczas zostanie przygotowana odpowiedź                   z całą starannością, rzetelna, na podstawie dokumentów. Ponowił apel do Pana Piłkowskiego o zachowanie kultury.          
	Ad. 11
	Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej                w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1430 dokonał zamknięcia L sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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